

使者講員庫 - 講員邀請意向表

AFC SPEAKER BUREAU - SPEAKER INVITATION FORM

1. 貴教會/團契 Your Church/Fellowship

名稱 Name

地址 Address

網址 Website

2. 聯繫人 Contact Person

名字 Name

職責 Ministry role

電話 Tel

郵箱 Email

3. 會議/培訓簡介 About the speaking/training event(s)

主題 Theme

意向中的講員 Preferred speaker(s)

時間 Dates / timeframe

地點 Location

4. 對會眾/與會者的大致描述 (人數 , 在職 / 學生 , 平均年齡, 來源地。 。 。)

Brief description of the congregation/audience (size, professionals or students/scholars, average age, country of origin...)

5. 能否考慮邀請周邊教會/團契一起參加 , 以最優化使用神國資源 ?

Could you invite other local Chinese churches in the region to the events, to make the best use of the kingdom resources?

6. 其他說明 Other comments

謝謝您提供以上重要信息。我們會盡快與您聯繫。願神祝福您 !

Thank you for providing the important information above. We will contact you soon. God bless!

請將填妥的表格遞至 Please send the completed form to:

Email:dtang@afcinc.org; Fax:717.687.6178

CHURCH POST-EVENT FEEDBACK FORM 教會反饋表

目的：會後提供重要反饋意見，以便今後更好合作服事，榮耀主名。

PURPOSE: Provide meaningful insights after the event on this speaking engagement, for better partnership and service for His glory in the future.

教會/團契名字 **Hosting church/fellowship:**

講員姓名 **Speaker Name:**

會議日期 **Speaking date(s):**

主題 **Topics/Theme:**

感恩/反饋/建議 **Praise/Comments/Evaluation/Suggestions:**

Please EMAIL the completed form to AFC Training & Conference at dtang@afcinc.org. Thank you!